



KUWAIT : 30/7/2026

الكويت في: 2026/7/30

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

SUBJECT: Disclosure on the Date of the General Assembly Meeting

الموضوع : الإفصاح عن موعد انعقاد الجمعية العامة العادية

Pursuant to the provisions of chapter four of Module ten of the executive bylaws of law No.(7) of 2010.

عملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Integrated Holding Company announces that its Ordinary General Assembly meeting will be held on Thursday, Augst 20, 2026, at **10:30 AM** at Al-Ahmadi – East Al-Ahmadi – Block 6 – Plot 7.

تعلن الشركة المتكاملة القابضة عن موعد انعقاد الجمعية العامة العادية للمساهمين والمقرر عقدها يوم الخميس الموافق 20 / 8 / 2026 في تمام الساعة **10:30 صباحاً** في الاحمدي- شرق الاحمدي قطعة 6 – قسيمة 7.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام ,,,


الشركة المتكاملة القابضة ش.م.ك.ع.
Integrated Holding Co. K.S.C.P.

Mahmoud Ahmed Abdelhamid
Group Legal Dept.Manager

محمود احمد عبد الحميد
مدير الإدارة القانونية للمجموعة

نموذج الإعلان عن اجتماع الجمعية العامة
Application Form for the announcement of a General Assembly Meeting

2026/7/30		التاريخ Date
Integrated Holding Co (k s c p)	الشركة المتكاملة القابضة (ش م ك ع)	اسم الشركة المدرجة Name of Listed company
- Ordinary ✓ -Extraordinary	• عادية ✓ • غير عادية	نوع الجمعية Type of assembly
2026 / 8 / 20		تاريخ وموعد الجمعية العامة Date and time of the general assembly
2026 / 8 / 5		التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة * * Final date for purchasing the company's shares to be registered in the registry of the right to attend the general assembly
2026 / 8 / 10		تاريخ حق حضور الجمعية العامة ** ** Date of the Right to Attend the General Assembly
From the beginning of 10/8/2026 until 20/8/2026 , and until the closing participation in each item of the meeting's agenda from system manager	تبدأ من تاريخ من 2026 / 8 / 10 حتي تاريخ 2026 / 8 / 20 وحتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام	فترة الإحاطة *** ***Participation period
1- Discussion of the Board of Directors' recommendation regarding the Company's contribution to the Kuwait Emergency Response Fund in the amount of US\$ 6,000,000 ,comprising a cash contribution of US\$ 3,000,000 and an in-kind contribution of US\$ 3,000,000 in the form of services—in support of national efforts and the response to emergency situations and circumstances, for the purpose of adoption and approval.	1-مناقشة توصية مجلس الإدارة بشأن مساهمة الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة بمبلغ وقدره 6,000,000 دولار امريكي بواقع 3,000,000 دولار امريكي نقداً (فقط ثلاثة ملايين دولار امريكي) ومساهمة عينية بقيمة 3,000,000 دولار امريكي في شكل خدمات ، وذلك دعماً للجهود الوطنية والاستجابة للحالات والظروف الطارئة، لاعتمادها والموافقة عليها.	بنود جدول الأعمال Items of the agenda
* Attendance (in person or through power of attorney) * Attendance + electronic	✓ حضوري (شخصي أو من خلال توكيلات) ✓ حضوري + إلكتروني	طرق المشاركة في الجمعية Methods of participating in the assembly



at 10:30 AM at Al-Ahmadi – East	الساعة 10:30 صباحاً في الاحمدي-شرق الاحمدي -	مكان انعقاد الجمعية
Al-Ahmadi – Block 6 – Plot 7	قطعة 6- قسيمة 7.	Place of holding the general assembly
2026 / 8 / 27		لتاريخ الموعد الجمعية في حال عدم كتمان النصاب
		The postponed date of the assembly in the event of a lack of quorum

يتم التقدم بالإفصاح على هذا النموذج قبل افتتاح جلسة التداول في آخر موعد للإفصاح (يوم العمل الخامس الذي يسبق تاريخ حق الحضور).

Disclosure of this form shall be submitted prior to opening the trading session on the final disclosure date (fifth Business Day prior to the date of the right to attend)

* يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقاً لدورة التسوية الحالية

*Third Business Day before the date of the right to attend the general assembly according to the current settlement cycle

** من حق كل مساهم مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة.

**Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the general assembly, even if the share was sold before the date of the general assembly

*** هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع، وتكون حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام.

***It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten Business Days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manage

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



الشركة المتكاملة القابضة ش.م.ك.ع.
Integrated Holding Co. K.S.C.P.

الاحاطة بالاختار

السادة / الشركه المتكامله القابضه ش.م.ك

تحية طيبة و بعد

بالإشارة إلى إخطار جمعية عمومية عادية المقدم ، نفيديكم علما بأنه قد تمت الاحاطة بالموعد
في / 2026/08/20



و تفضلو بقبول خالص التحية

صناعة
MINISTRY OF



وزارة التجارة والصناعة
MINISTRY OF COMMERCE AND INDUSTRY

مستند الكتروني لايحتاج الى ختم أو توقيع